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UNDERSKRIFTER: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 

 

Fauske 30.04.13 

 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

Siv Anita Johnsen Brekke 

ordfører 

representant representant 

 

Protokollen er godkjent av formannskapet i møte nr            den 

Hovedutskrift sendes: 

Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 

Salten Kommunerevisjon 

Bibliotekene 

Lokal presse 

Politiske partier 

Gruppeledere 

 

Utskrift er foretatt den  30.04.13  

 

MERKNADER: 

 

Det var ingen merknader til innkallinga. 

 

Merknader til dagsorden: 

 Sak 35/13 trekkes. 

 I sak 38/13 er ordfører inhabil. 

 Ottar Skjellhaug (AP): Ser i media på lørdag at Fauske skal få minisykehus. Midler er 

mottatt. Ber om at formannskapet orienteres hva som ligger i dette. Formannskapet 

burde vært orientert før media. 



 Ronny Borge (H): Ber om orientering om det er avdekket noe på Sagatun. 

 Jørn Stene (FL): Det har vært generalforsamling i SKS i dag. Ber ordfører orientere 

om hva vedtak ble ang. utbytte. 

 

Dagsorden med merknader ble enstemmig vedtatt. 

 

Orientering ang status investeringsporteføljen v/ kommunalsjef Frank Bernhardsen. 

 

Svar på spørsmål: 

Jørn Stene:  

Ordfører svarte. Utbytte til Fauske kommune ble på 9,310 mill.kr. 

Ottar Skjellhaug:  

Rådmannen svarte. Midler fra helsedirektoratet. Positivt å komme rask i gang med 

øyeblikkelig hjelp. 

Ordfører svarte. Svarte at det var i orden å gå ut med det. Bør få rutiner slik at 

pressemeldinger legges på fronter. 

Ronny Borge: 

Rådmannen svarte. Rådmannen viste bilder av fukt- og vannskader. 

 

Budsjettprosessen  

Ordfører vil se på budsjettkonferanse – lunsj til lunsj i august/september. 

 

Rådmannen orienterer: 

 Kraft til industriformål. Har tatt kontakt med Stein Erik Stinessen for å se om det er 

noen gode argumenter. Ønsker møte med olje- og energidepartementet. 

 PPT-ordningen. Kommunestyret har sagt opp ordningen med forbehold. Rådmannen 

har sendt brev til styret. De ansatte er usikre for jobbene sine. Løsningen kan bli et 

kommunalt PPT hvor vi gir tilbud til andre kommuner (vertskommune). Vi vil da få 

kontroll over ordningen. 

 Skal hjelpe fellesrådet med gravlunder. Skal se på felles oppgaveordning med 

kirkevergen hvor alle som arbeider med grønt i kommunen, i kirka og sommerjobber 

jobber sammen. Utfordringen er frem til sommerjobbene starter.  

 

Ordfører orienterte: 

 Fengsel i Fauske. Departementet har tatt kontakt og ønsker møte. 
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 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/3185      

 Arkiv sakID.:   13/783  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    029/13 FORMANNSKAP Dato:  29.04.2013 

 

 

 

GODKJENNING AV MØTEBOK 

 

 
Vedlegg: Møtebok nr. 2/2013 

 

Sammendrag: 
 

Se vedlagte møtebok. 

 

INNSTILLING : 
 

Vedlagte møtebok nr. 2/2013 godkjennes. 

 

 

FOR-029/13 VEDTAK-  29.04.2013 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/3184      

 Arkiv sakID.:   13/782  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    030/13 FORMANNSKAP Dato:  29.04.2013 

 

 

 

REFERATSAKER I PERIODEN 
  

 

Sammendrag: 
 

 Dok.ID Arkivsak ID Brevdato    Avsender/Mottaker Tittel 

 13/2733 I 13/668 19.03.2013 Salten Brann IKS GJENNOMGÅENDE OPERATIV 

RAPPORTERING 

 13/3123 X 12/605 15.04.2013  FORHANDLINGSRESULTATET 

FOR 2012 

 

 

 

INNSTILLING : 
 

Refererte dokumenter tas til orientering. 

 

 

FOR-030/13 VEDTAK-  29.04.2013 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/3051      

      Arkiv sakID.:   13/708  Saksbehandler:  Jonny Riise  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    031/13 FORMANNSKAP Dato:  29.04.2013 

  KOMMUNESTYRE  08.05.2013 

 

 

 

ÅRSREGNSKAP  OG ÅRSBERETNING 2012 - FAUSKE KOMMUNE 

   

 
Vedlegg: 1. Regnskap 2012 

2. Årsberetning 2012 

3. Revisjonsberetning fra Salten Kommunerevisjon 

4. Kontrollutvalgets uttalelse 

 

 

 

Saksopplysninger: 

 

Ved fastsettelse av regnskap og årsberetning er det Formannskapet som fremmer innstilling til 

Kommunestyret. Kommunens regnskap og årsberetning skal forelegges Kontrollutvalget til 

uttalelse, og Kontrollutvalgets uttalelse skal følge behandlingen av saken i Formannskap og 

Kommunestyret.  

 

Kommunens regnskap er ført og avlagt i samsvar med bestemmelser i Kommunelov, gjeldende 

forskrifter og god kommunal regnskapsskikk. Årsberetning er utarbeidet i henhold til 

Kommunelovens § 48 med tilhørende forskrift. Regnskap med tilhørende årsberetning er 

overlevert revisjonen innen fastsatte frister. 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Driftsregnskapet er avlagt med et regnskapsmessig merforbruk på kr. 1 750 605,62 

 

Revisjonen mener i sin revisjonsberetning for 2012 at årsregnskapet gir et uttrykk for 

kommunens økonomiske stilling 31. desember 2012 og for resultatet i regnskapsåret i 

overensstemmelse med god kommunal regnskapsskikk i Norge. 

 

INNSTILLING : 
 

1. Fauske kommunes årsregnskap og årsberetning 2012 godkjennes. 

2. Regnskapsmessig merforbruk i drift kr. 1 750 605,62 dekkes ved bruk av 

disposisjonsfond 

3. Udekket beløp i investeringsregnskapet kr. 11 153 918,40 dekkes ved bruk av 

ubundet investeringsfond 

 

 



FOR-031/13 VEDTAK-  29.04.2013 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

1. Fauske kommunes årsregnskap og årsberetning 2012 godkjennes. 

2. Regnskapsmessig merforbruk i drift kr. 1 750 605,62 dekkes ved bruk av 

disposisjonsfond 

3. Udekket beløp i investeringsregnskapet kr. 11 153 918,40 dekkes ved bruk av 

ubundet investeringsfond 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/3115      

      Arkiv sakID.:   13/547  Saksbehandler:  Jonny Riise  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    032/13 FORMANNSKAP Dato:  29.04.2013 

  KOMMUNESTYRE  08.05.2013 

 

 

 

REGNSKAP OG ÅRSBERETNING FOR 2012 - FAUNA KF 

   

 
Vedlegg: 1. Årsberetning 2012 

2. Regnskap for 2012 

3. Revisjonsberetning 

4. Vedtak i kontrollutvalget 

 

Sammendrag: 
 

Se vedlegg. 

 

Etter forskrift om særbudsjett, særregnskap og årsberetning for kommunale foretak § 16, skal 

særregnskapet og årsberetningen vedtas av kommunestyret selv senest 6 måneder etter 

regnskapsårets slutt. 

 

INNSTILLING : 
 

1. Den framlagte årsberetning 2012 for Fauna KF tas til etterretning. 

 

2. Det framlagte regnskap fastsettes som Fauna KFs regnskap for år 2012. 

 

3. Selskapets mindreforbruk på kr. 536 427,- avsettes disposisjonsfondet. 

 

 

FOR-032/13 VEDTAK-  29.04.2013 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

1. Den framlagte årsberetning 2012 for Fauna KF tas til etterretning. 

 

2. Det framlagte regnskap fastsettes som Fauna KFs regnskap for år 2012. 

 

3. Selskapets mindreforbruk på kr. 536 427,- avsettes disposisjonsfondet. 

 
 

 

Rett utskrift bekreftes 

 



Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/3047      

      Arkiv sakID.:   13/763  Saksbehandler:  Gunnar Sveen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunetyre 
 

Sak nr.:    033/13 FORMANNSKAP Dato:  29.04.2013 

  KOMMUNESTYRE  08.05.2013 

 

 

 

KOSTRA-ANALYSE 2012 

   

 
Vedlegg: Kostra-analyse 2012 

 

Sammendrag:  
 

Se vedlegg. 

 

INNSTILLING : 
 

Saken tas til orientering. 

 

 

FOR-033/13 VEDTAK-  29.04.2013 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNETYRET: 

Saken tas til orientering. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/2861      

      Arkiv sakID.:   13/700  Saksbehandler:  Frank Bernhardsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    034/13 FORMANNSKAP Dato:  29.04.2013 

 

 

 

SERVICEBYGG ERIKSTAD GRAVLUND 

   

 
Vedlegg: 1. E-post fra Kirkelig fellesråd vedr. godkjenning av tegninger for nytt servicebygg på 

Erikstad Gravlund 

2. Plantegninger 

3. Kostnadsoverslag 

 

Sammendrag: 
 

Prosjekt Servicebygg på Erikstad gravlund har en lang forhistorie hvor det har vært framlagt 

planer i flere omganger. Pr. i dag er de økonomiske rammene for prosjektet fastlagt gjennom 

kommunestyrets budsjettvedtak for 2011 og 2013 hvor det totalt er avsatt 4,1 mill kr (inkl mva) 

til prosjektet. Finansiering er forutsatt gjennom mva.refusjon og lånemidler. 

 

Plan/tegninger mm er endret underveis og det er også gjennomført en oppfylling av tomten for å 

stabilisere grunnforholdene. Totalt er det medgått ca 0,85 mill kr sålangt, og i hovedsak 

finansiert med bruk av lånemidler.  Ca 0,13 mill  er i 2010 og 2011 finansiert av ubundne 

investeringsfond. 

 

Prosjektets kostnadsramme slik det er framlagt nå (+ 10% uforutsett) ligger på ca 4,2 mill kr. De 

totale kostnadene inkl. det som allerede er brukt vil dermed kunne bli ca 5.05 mill kr. 

 

Status nå er at følgende finansieringsforutsetninger vil gjelde: 

 

Ubrukte lånemidler tidl år 

 

1352 

Nytt lån 2013 

  

1600 

Mva ref 2013 

  

400 

Mva ref tidl bevilgning 

  

270 

Total rest finansiert ramme 

  

3622 

 

 

Ut fra at det nå er framlagt et forslag til prosjekt hvor kostnadene vil bli ca 4,2 mill kr, har vi i 

hovedsak  2 alternative løsninger: 

 

1. Øke finansieringen med ca 0,6 mill kr  

2. Prosjektet gjennomgåes på nytt og reduseres i omfang slik at det ligger innenfor 

tilgjengelig finansieringsforutsetninger 

 



Slik kommunens økonomiske situasjon framstår må rådmannen sterkt anbefale at prosjektet 

holdes innenfor de tilgjengelige midlene for prosjektet – 3,6 mill kr. 

 

Rådmannen anbefaler derfor at prosjektet blir gjennomgått på nytt med sikte på å redusere 

omfanget slik at kostnadsrammen overholdes. 

 

INNSTILLING : 
 

Formannskapet ber Kirkelig fellesråd gjennomgå planene for nytt servicebygg på 

Erikstad gravlund med sikte på å overholde en kostnadsramme på ca. 3,6 mill kr. 

 

 

FOR-034/13 VEDTAK-  29.04.2013 
 

Arne B. Vaag (V) foreslo: 

Formannskapet bevilger kr. 0,6 mill. kr. til ferdigstillelse av Erikstad servicebygg. 

 

Beløpet finansieres gjennom økt låneramme. 

 

 

Innstillingen ble vedtatt med 8 mot 1 stemme avgitt for V’s forslag. 

 

VEDTAK: 

Formannskapet ber Kirkelig fellesråd gjennomgå planene for nytt servicebygg på 

Erikstad gravlund med sikte på å overholde en kostnadsramme på ca. 3,6 mill kr. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Kommunalsjef til videre forføyning    

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/2869      

      Arkiv sakID.:   13/701  Saksbehandler:  Frank Bernhardsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans:  
 

Sak nr.:    035/13 FORMANNSKAP Dato:  29.04.2013 

 

 

 

 

ERIKSTAD GRAVLUND - FERDIGSTILLELSE/TILLEGGSBEVILGNING 

   

 
Vedlegg: 1. * 

 

 

Sammendrag: 
 

Saken ble ikke ferdig til formannskapsmøtet 29. april 2013. 

 

INNSTILLING : 
 

* 

 

 

FOR-035/13 VEDTAK-  29.04.2013 
 

Saken trekkes. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/2989      

      Arkiv sakID.:   13/593  Saksbehandler:  Kristian Amundsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    036/13 FORMANNSKAP Dato:  29.04.2013 

 

 

 

STALL ELVERHØY - SØKNAD OM MIDLER TIL SERVICEBYGG 

   

 
Vedlegg: Søknad fra Stall Elverhøy 

 

Saksopplysninger: 

 

Stall Elverhøy ble etablert i 2010, som privat idrettsanlegg og har i dag ansatt 2 personer.  

Totalt 1, 5 stillinger , men har som ambisjon og søknad inne på at dette skal økes. 

Elverhøy ligger på Nystad i Valnesfjord og har siden oppstarten i 2010 blitt et svært positivt 

tilbud i Fauske. 

På anlegget drives ride opplæring og ridning for barn og unge samt barn med 

funksjonsnedsettelse. Det er over 40 elever som har fast ukentlig undervisning og hovedtyngden 

er i aldersgruppen 6-16 år. 

For å lette tilgjengeligheten for brukerne er det nødvendig å ha funksjonelle sanitærforhold. I dag 

må kundene/brukerne  benytte seg av sanitæranlegget som ligger i kjelleren på hovedhuset. Dette 

er ikke noe gunstig løsning da de med funksjonsnedsettelse vil ha vanskelig tilgjengelighet for 

disse fasilitetene. 

 

Stall Elverhøy har investert totalt vel 2,2 mill. NOK i anlegget slik det fremstår i dag. Det er 

finansiert ved tilskudd fra innovasjon Norge og bedrifts lån. De ønsker nå å investere ytterligere 

NOK 350.000 i servicebygg. Til dette prosjektet søker de næringsfondet for NOK 112.500. De 

har ikke tidligere mottatt tilskudd fra Fauske kommunes næringsfond. 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Stall Elverhøy har bidratt med ny tilvekst i Fauske kommune gjennom etableringen av ridehall i 

Valnesfjord. Dette er et tilbud som i dag genererer noen få arbeidsplasser , men vel så viktig er at 

det har et kvalitets tilbud til barn og unge samt barn med funksjonsnedsettelse. Hvis midler fra 

næringsfondet kan være med på å øke aktiviteten som igjen skaper flere arbeidsplasser vil dette 

være vel anvendt bruk av fondet. 

 

INNSTILLING : 
 

Stall Elverhøy innvilges et økonomisk tilskudd på NOK 112.500 til investeringer av nytt 

servicebygg ved sitt rideanlegg i Valnesfjord. 

 

Tildelingen gis i henhold til standardvilkår for tildeling fra næringsfondet. 

 



Beløpet gis som bagatellmessig støtte i tråd med EØS-avtalen, jf. forskrift av 14. 

november 2008. nr. 1213, § 2. Det kan tildeles en samlet støtte til et foretak på opptil 

200 000 euro i en periode på tre regnskapsår. Det er et vilkår for tildelingen at 

støttemottakeren gir skriftlig tilbakemelding om eventuell annen bagatellmessig støtte 

foretaket har mottatt i de to foregående budsjettår, samt inneværende budsjettår, og at den 

samlede bagatellmessige støtten fra ulike støttegivere ikke overstiger 200 000 euro.   

 

 

FOR-036/13 VEDTAK-  29.04.2013 
 

Arne B. Vaag (V) foreslo: 

Stall Elverhøy gis et tilskudd på kr. 175.000,- fra næringsfondet. Det forutsettes da at den 

private delen av finansieringen tar hånd om det resterende opp til kr. 350.000,-. 

 

Tildelingen gis i henhold til standardvilkår for tildeling fra næringsfondet. 

 

Beløpet gis som bagatellmessig støtte i tråd med EØS-avtalen, jf. forskrift av 14. 

november 2008. nr. 1213, § 2. Det kan tildeles en samlet støtte til et foretak på opptil 

200 000 euro i en periode på tre regnskapsår. Det er et vilkår for tildelingen at 

støttemottakeren gir skriftlig tilbakemelding om eventuell annen bagatellmessig støtte 

foretaket har mottatt i de to foregående budsjettår, samt inneværende budsjettår, og at den 

samlede bagatellmessige støtten fra ulike støttegivere ikke overstiger 200 000 euro.   

 

V’s forlag ble enstemmig vedtatt. 

 

 

VEDTAK: 

Stall Elverhøy gis et tilskudd på kr. 175.000,- fra næringsfondet. Det forutsettes da at den 

private delen av finansieringen tar hånd om det resterende opp til kr. 350.000,-. 

 

Tildelingen gis i henhold til standardvilkår for tildeling fra næringsfondet. 

 

Beløpet gis som bagatellmessig støtte i tråd med EØS-avtalen, jf. forskrift av 14. 

november 2008. nr. 1213, § 2. Det kan tildeles en samlet støtte til et foretak på opptil 

200 000 euro i en periode på tre regnskapsår. Det er et vilkår for tildelingen at 

støttemottakeren gir skriftlig tilbakemelding om eventuell annen bagatellmessig støtte 

foretaket har mottatt i de to foregående budsjettår, samt inneværende budsjettår, og at den 

samlede bagatellmessige støtten fra ulike støttegivere ikke overstiger 200 000 euro. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Enhetsleder plan/utvikling    

Leder Fauna KF til videre forføyning    

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/3395      

      Arkiv sakID.:   13/836  Saksbehandler:  Even Ediassen / Kristian 

Amundsen 

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    037/13 FORMANNSKAP Dato:  29.04.2013 

  KOMMUNESTYRE  08.05.2013 

 

 

 

PETROSTRATEGIENE FOR BODØREGIONEN 

   

 
Vedlegg: Høring av Petrostrategiene for Bodø samt aktivitetsplan for 2013 fra Salten Regionråd datert 15. 

april 2013 

 

Saksopplysninger: 

 

Som vedlegg følger petrostrategi for Bodøregionen til behandling i formannskap og 

Kommunestyret. Petrostrategien utgjør et viktig dokument for Fauske kommune i den videre 

satsning innenfor området olje og gass. Dokumentet sendes til høringsuttalelse/behandling i både 

formannskap og kommunestyret. 

Fauske kommune har gjennom Fauna allerede tatt en rekke grep for at næringslivet i Fauske skal 

kunne stå best mulig rustet til en eventuell fremtidig lokalisering av ulike landbaserte aktiviteter i 

forbindelse med olje og gass produksjon i Lofoten og Vesterålen.  

I denne forbindelsen kan nevnes: 

 Olje og gasskonferanse på Fauske, oktober 2012 

 Kontaktnett med Statoil, Petro Arctic, Helgeland Invest 

 Dialogmøter med aktuelle bedrifter i Fauske  

 Bedriftsnettverk i Fauske 

 Planlagt befaring og bedriftsmøter ved Helgelandsbasen i Sandnessjøen, mai 2013  

 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Hovedinntrykket er at dette er et prosjektdokument og en strategi som ikke fullt ut tar med seg 

regionens mangfold og muligheter. I Salten har vi idag sterke kompetansemiljøer i flere 

kommuner der aktive næringsaktører allerede er sterkt inne i petroindustrien. Det er viktig at 

flere av kommunene blir dratt inn i prosjektorganisasjonen, slik at det næringsmessige 

mangfoldet og potensialet blir ivaretatt på en god måte.  

 

Rådmannen er av den oppfatning at prosjektorganisasjonen bør ha representasjon utover det 

politiske nivå og at administrativ ledelse og næringssjefer i større grad kommer med i 

prosjektorganisasjonen. 

 

Etter rådmannens mening er det nødvendig å utarbeide en strategi som i langt større grad ivaretar 

og inkluderer regionens potensiale. I tillegg bør vi nå se på hvordan vi i langt større grad kan 

samkjøre næringsarbeidet i regionen. Dersom Salten regionen (el Bodø regionen) skal få større 



gjennomslag overfor aktørene i denne næringen er det nødvendig med en tettere samkjøring av 

tilgjengelig ressurser og kompetansen mellom kommunene.  

 

Derfor er rådmannens forslag til vedtak i denne saken at det tas initiativ til å gjennomgå 

organisering og sammensetning av Salten olje- og gassutvalg, herunder prosjektorganisasjonen. 

 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING: 
 

Kommunestyret ber Regionrådet om å ta initiativ til en gjennomgang av organiseringen 

og sammensetning av Salten olje- og gassutvalg, herunder prosjektorganisasjonen. 

 

 

FOR-037/13 VEDTAK-  29.04.2013 
 

Ottar Skjellhaug (AP) foreslo: 

Saken sendes over til kommunestyret uten realitetsbehandling. 

Det settes ned et utvalg bestående av ordførerinstitusjonen, gruppeleder AP og 

gruppeleder opposisjon, som legger frem en høring i forhold til prinsipper for 

petrostrategier for Saltenregionen. 

  

AP’s forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Saken sendes over til kommunestyret uten realitetsbehandling. 

Det settes ned et utvalg bestående av ordførerinstitusjonen, gruppeleder AP og 

gruppeleder opposisjon, som legger frem en høring i forhold til prinsipper for 

petrostrategier for Saltenregionen. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Ronny Borge Kirkevn. 43B 8207 FAUSKE 

Siv Anita Johnsen Brekke Postboks 93 8201 FAUSKE 

Tom Vidar Karlsen Krepsvn. 2 8206 FAUSKE 

Jørn I. Stene Bringsli 8215 VALNESFJORD 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/3286      

      Arkiv sakID.:   13/803  Saksbehandler:  Even Ediassen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    038/13 FORMANNSKAP Dato:  29.04.2013 

  KOMMUNESTYRE  08.05.2013 

 

 

 

HABILITET IFM BEHANDLING AV SAKER SOM VEDRØRER SALTEN 

KRAFTSAMBAND AS 

   

 
Vedlegg: Juridisk betenkning fra kommunens advokat datert 15. april 2013 

 

Sammendrag: 
 

Etter anmodning fra ordfører har rådmann via kommunens advokat fått utarbeide en juridisk 

betenkning vedrørende ordførers habilitet der hvor saker knyttet til Salten Kraftsamband AS 

behandles. Det er tidligere foretatt en habilitetsvurdering med samme bakgrunn, men ettersom 

dette ligger noe i tid tilbake samt at ordfører tiltrådte i vervet i 2011 fremstår det som naturlig at 

kommunestyret vurderer ordførers habilitet. 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Det vises til vedlagte juridiske betenkning fra kommunens advokat. Rådmannen tiltrer denne. 

 

INNSTILLING : 
 

Ordfører er habil, både til å treffe avgjørelser som retter seg mot SKS AS og til å ivareta 

Fauske kommunes eierinteresser i selskapet. 

 

 

FOR-038/13 VEDTAK-  29.04.2013 
 

Ordfører fratrådte som inhabil. 

 

Jørn Stene (FL) foreslo: 

Ordfører er habil til å ivareta Fauske kommunes eierinteresser i selskapets 

generalforsamlinger. 

 

 

Innstillingen ble vedtatt med 5 mot 3 stemmer avgitt for FL’s forslag. 

 

 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 



Ordfører er habil, både til å treffe avgjørelser som retter seg mot SKS AS og til å ivareta 

Fauske kommunes eierinteresser i selskapet. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/3297      

      Arkiv sakID.:   13/808  Saksbehandler:  Even Ediassen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    039/13 FORMANNSKAP Dato:  29.04.2013 

 

 

 

DELTAKELSE I BARENTS VEI FORENING 

   

 
Vedlegg: Stadgar för föreningen Barents väg 

SR-sak 13/3 Barents veg forening – Medlemskap 

Barents Road – Årsredovisning 2010 

 

Sammendrag: 
 

Sekretariatet i Salten Regionråd har fremmet spørsmål til regionrådet hvorvidt man fortsatt skal 

være medlem i Barents vei forening. Under behandlingen i regionrådet var det enighet om å 

forespørre aktuelle kommuner om deres fremtidige medlemskap i foreningen. Som vedlegg 

følger den dokumentasjon som rådmannen har funnet tilgjengelig. 

 

Fra administrativ side har Gudrun Hagalinsdottir være kommunens representant inn i foreningen. 

Det har allikevel ikke vært noen befatning med foreningen utenom den årlige medlemsavgiften 

på kr 15 000. Etter rådmannens mening er det ikke riktig å benytte kommunens midler til å 

opprettholde medlemskap i en forening som ikke fyller sitt formål. Men; rådmannen vil allikevel 

peke på de mulighetene og ønskene det er om regional kontakt mellom de nordlige fylkene i 

Finland, Sverige, Russland og Norge. Det vil derfor ikke være urimelig at den interregionale 

kontakt taes opp igjen og forsterkes. Som eksempel på et nødvendig og nyttig samarbeide 

mellom landene i nord er mineralsatsningen. Det interregionale samarbeidet kan imidlertid løses 

på andre måter eller i andre fora. 

 

INNSTILLING : 
 

Fauske kommune sier opp kommunens medlemskap i Barents Vei Forening gjeldende 

fom. 2014. 

 

 

FOR-039/13 VEDTAK-  29.04.2013 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Fauske kommune sier opp kommunens medlemskap i Barents Vei Forening gjeldende 

fom. 2014. 

 
 

Rett utskrift bekreftes 

 



Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Rådmannen til videre forføyning    

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/2961      

      Arkiv sakID.:   13/732  Saksbehandler:  Wenche Skarheim  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyret 
 

Sak nr.:     FORMANNSKAP Dato:  29.04.2013 

 

 

 

HØRING - ENDRING I FORSKRIFT TIL INTRODUKSJONSLOVEN 

   

 
Vedlegg: Høring – Endring i forskrift til introduksjonsloven. 

 

 

Sammendrag: 
 

Stortinget vedtok 15. juni 2011 å innføre obligatoriske avsluttende prøver i norsk og 

samfunnskunnskap for voksne innvandrere. Vi viser til Prop. 79 L (2010-2011) Endringer i 

introduksjonsloven og statsborgerloven, Innst. 370 L (2010-2011) og Lovvedtak 60 (2010-2011). 

Lovendringene er sanksjonert av Kongen i statsråd, men endringen med innføring av 

obligatoriske avsluttende prøver trer i kraft først 1. september 2013, og vil omfatte personer som 

pga. sin oppholdstillatelse kommer inn i personkretsen for rett og plikt til opplæring etter 

introduksjonsloven etter denne datoen. 

 

BLD sender med dette også på høring forslag til endring i forskrift 20. april 2005 nr. 341 om 

opplæring i norsk og samfunnskunnskap for nyankomne innvandrere § 3. Bestemmelsen gjelder 

fritak fra plikt til opplæring på grunn av tilstrekkelige kunnskaper i norsk eller samisk. Annet 

ledd i denne bestemmelsen angir dokumentasjonen på tilstrekkelige kunnskaper, og i bokstav a) 

heter det ”bestått språkprøve”. Bestemmelsen er i dag utformet med sikte på dagens system, og 

som følge av endringene foreslås bestemmelsen endret fra formuleringen ”bestått språkprøve” 

til en angivelse i samsvar med Det felles europeiske rammeverket for språk. Formuleringen 

forslås endret til ”bestått avsluttende prøve i norsk med ferdigheter på minimum nivå A2 på 

skriftlig prøve (ferdighetene lese, lytte og skriftlig produksjon)”.  

 

Dagens Norskprøve 2 og 3 avvikles tre ganger i året på noen utvalgte steder i hvert fylke. 

Departementet vil nå endre denne strukturen.  Deltaker må melde seg opp til avsluttende prøver 

på forhånd, og vurderer sammen med lærer om hun eller han er klar til å gå opp til avsluttende 

prøve. Prøver i norsk består av flere delprøver, den enkelte prøves i ferdighetene som beskrives i 

læreplanen for skriftlig del: å lytte, lese, skrive og for muntlig del: snakke og samtale. Det 

forutsettes at første gang en deltaker går opp til avsluttende prøve i norsk, meldes hun eller han 

opp til hele prøven, dvs. alle ferdigheter som beskrives i læreplanen. Kun dersom delprøver ikke 

er bestått eller dersom kandidaten ønsker å forbedre resultatet, kan hun eller han melde seg opp 

til en delprøve på nytt. Nye prøver er under utvikling, og lese- og lytteferdigheter skal prøves 

gjennom digitale prøver. Det tas sikte på at nye digitale prøver kan implementeres i begynnelsen 

av 2014. Innføringen av vilkåret om obligatoriske avsluttende prøver i norsk og 

samfunnskunnskap fra og med 1. september 2013 er ikke avhengig av at de nye digitale prøvene 

er ferdig utviklet og testet. Lovens krav kan oppfylles ved at deltakere i en overgangsperiode går 

opp til Norskprøve 2 eller 3. 



 

Ved dagens Norskprøve 2 og 3 gis det vurderingen ”bestått” og ”ikke bestått” for henholdsvis 

muntlige og skriftlige ferdigheter. Departementet fremmer her forslag om en helt ny vurdering 

av den enkeltes ferdigheter, se punkt 1.3.10. Forslaget er begrunnet i behovet for et system som 

er nøytralt, som viser at språklige ferdigheter er nyansert, og som er i tråd med læreplanen og 

den måten kompetanse beskrives der. Forslaget innebærer at en går bort fra dagens 

samlekarakterer, og at det skal gis en egen vurdering for hver av delferdighetene lytte, lese og 

skrive, og en samlet vurdering for de muntlige ferdighetene snakke og samtale. Målet er å gi et 

mer nyansert bilde av den enkeltes språklige kompetanse. Gjennom dette forslaget vil 

vurderingen synliggjøre at den enkelte kan være på ulike nivåer i forhold de ulike språklige 

delferdighetene, og en potensiell arbeidsgiver kan gjøre en vurdering av om den enkelte 

arbeidssøker har de delferdighetene som er nødvendige for å utføre bestemte arbeidsoppgaver. 

Departementet foreslår at de fire språknivåene, slik de er beskrevet i Det felles europeiske 

rammeverket for språk og i læreplanen skal benyttes som vurderingsskala. De fire språknivåene 

betegnes som A1, A2, B1 og B2, der A1 er det laveste nivået og B2 er det høyeste.  

 

Prøver i samfunnskunnskap er digitale og tas så snart opplæringen er gjennomført. Prøven kan 

avlegges lokalt og løpende gjennom året. Oppgavene til prøven er basert på målene i læreplanen, 

og vil i tillegg være utformet slik at svarene på alle oppgavene vil være å finne i den nye digitale 

læringsressursen. 

 

Saksopplysninger: 

 

Barne-, likestillings- og inkluderingsdepartementet (BLD) sender med dette forslag til 

forskriftsbestemmelser om obligatoriske avsluttende prøver på høring. Regler omfatter 

bestemmelser om utvikling av obligatoriske avsluttende prøver, om oppmelding til prøve, om 

gjennomføring, om vurdering og om kontinuasjon. Departementet foreslår å ta de nye 

forskriftsbestemmelsene inn i eksisterende forskrift 20. april 2005 nr. 341 om opplæring i norsk 

og samfunnskunnskap for nyankomne innvandrere. Departementet foreslår å ta bestemmelsene 

inn som et nytt kapittel 7 i forskriften, ”Om avsluttende prøver i norsk og samfunnskunnskap”.  

 

Forslaget til forskriftsbestemmelser om obligatoriske avsluttende prøver omhandler en rekke 

emner, og det er relativt detaljert. Hensikten er at det skal være lik praksis når det gjelder 

prøveavviklingen over hele landet. Departementet vurderer at detaljerte forskriftsbestemmelser 

tilsier at det ikke bør være behov for noe lokalt eksamensreglement i tillegg til forskriften. 

 

BLD har bedt høringsinstansene om særlig tilbakemelding på 4 punkter: 

1. Forslaget om en ny vurdering av den enkeltes ferdigheter 

2. Om tidsfristen for å avlegge prøve i norsk og samfunnskunnskap skal reguleres i 

forskriften, samt om fristen som er angitt i utkastet er rimelig.  

3. Spørsmålet om hjelpemidler 

4. Om de ulike forslagene i vurdering av språklige ferdigheter 

 

Høringsuttalelsen sendes elektronisk til departementets postmottak.   

 

Høringen er behandlet i enhetsmøte i integreringsenheten 5.4.2013 

 

 

Saksbehandlers vurdering: 
 



1. BLD ber særlig om tilbakemeldinger fra høringsinstansene på forslaget om en ny vurdering av 

den enkeltes ferdigheter 

Den enkeltes prøveresultater gir nyttig informasjon til arbeidsgivere, kvalifiseringsapparatet og 

utdanningssystemet. Arbeidsgivere kan få kunnskap som er nødvendig for å vurdere om den 

enkelte har tilstrekkelige språklige ferdigheter til å bli ansatt i en gitt stilling. På samme måte kan 

prøveresultatene gi kvalifiseringsapparatet og utdanningssystemet grunnlag for å vurdere tiltak 

som bør settes inn for at den enkelte skal kunne få arbeid eller gjennomføre et utdanningsløp. 

Obligatoriske avsluttende prøver vil kunne bidra til dette. Et slikt krav vil understreke 

samfunnets forventning om at innvandrere skal lære norsk, og at norskkunnskaper er en viktig 

forutsetning for videre deltakelse i yrkes- og samfunnsliv. 

Den enkeltes ferdighet blir pr i dag vurdert ut fra «Læreplan i norsk og samfunnskunnskap for 

voksne innvandrere» med ferdighetene å lytte, lese, skrive og for muntlig del: snakke og samtale. 

Det forutsettes at første gang en deltaker går opp til avsluttende prøve i norsk, meldes hun eller 

han opp til hele prøven, dvs. alle ferdigheter som beskrives i læreplanen. Kun dersom delprøver 

ikke er bestått eller dersom kandidaten ønsker å forbedre resultatet, kan hun eller han melde seg 

opp til en delprøve på nytt. Inndelingen av ferdigheter er lik de som finnes i dag og fungerer 

tilfredsstillende. Deltakerne kan være på forskjellige nivå i de fire ferdigheter, også når de 

skal gå opp til avsluttende prøver. Konsekvensen av at de må gå opp i hele prøven kan bli 

at flere må kontinuere for å få bestått alle ferdighetene. Alternativt kunne det ha vært 

mulighet for å gå opp i deler av prøven når deltaker og lærer var enig om at deltaker er 

klar til å gå opp til deler av avsluttende prøve. 
 

2. BLD ber særlig om tilbakemelding fra høringsinstansene på om tidsfristen for å avlegge prøve 

i norsk og samfunnskunnskap skal reguleres i forskriften, samt om fristen som er angitt i utkastet 

er rimelig.  

For å kunne oppnå målet om lik praksis når det gjelder prøveavviklingen over hele landet, 

vil det være nødvendig at tidsfristen reguleres i forskriften. Fristen som er satt vurderes 

som rimelig. 
 

3. BLD ber særlig om tilbakemelding på spørsmålet om hjelpemidler. 

Begge prøvene skal være en test av kandidatens kompetanse, og adgang til å bruke hjelpemidler 

som for eksempel ordbok vil kunne gi et galt bilde av hvilken kompetanse kandidaten har 

oppnådd gjennom opplæringen i norsk og samfunnskunnskap. I tillegg vil adgang til å bruke 

ordbok gjøre også sensurering og vurdering av kandidatens kompetanse mer komplisert.  

Pr. i dag blir prøvene foretatt uten hjelpemidler, noe som fungerer tilfredsstillende. 
 

4. BLD ber særlig om synspunkter på de ulike forslagene i vurdering av språklige ferdigheter. 

Departementet foreslår nå en mer nyansert vurdering av den enkeltes språklige kompetanse. 

Departementet foreslår derfor at det gis en vurdering for hver av ferdighetene lytte, lese og 

skrive som er beskrevet i læreplanen og som er prøvd i delprøver, og en samlet vurdering for de 

muntlige ferdighetene snakke og samtale. Departementet foreslår at de fire språknivåene slik de 

er beskrevet i Det felles europeiske rammeverket for språk, benyttes som vurderingskala: A1, 

A2, B1 og B2. 

 

Et alternativ til å benytte en vurderingsskala lik de fire språknivåene i Det felles europeiske 

rammeverket for språk, er å benytte en annen skala som gir et nøytralt og nyansert bilde av den 

enkeltes språklige ferdigheter. Dette kan for eksempel være med en skala bestående av tall (for 

eksempel 1, 2, 3 og 4) eller av bokstaver (for eksempel A, B, C og D). 

Å bruke alternativ 1, 2, 3 og 4 eller A, B, C og D som skala vil være et bedre alternativ 

fordi den vil være kjent for omverdenen og da særlig for en potensiell arbeidsgiver og eller 



undervisningsinstitusjon. I tillegg er dette en skala som allerede er innarbeidet i skole- og 

universitetssystem. 

Uansett hvilken skala som benyttes, vil den også måtte være relatert til språkferdigheter som er 

beskrevet i læreplanen. 

 

 

INNSTILLING : 
 

Følgende høringsuttalelse sendes BLD: 

1. Inndelingen av ferdigheter er lik de som finnes i dag og fungerer tilfredsstillende. 

Deltakerne kan være på forskjellige nivå i de fire ferdigheter, også når de skal gå 

opp til avsluttende prøver. Konsekvensen av at de må gå opp i hele prøven kan bli 

at flere må kontinuere for å få bestått alle ferdighetene. Alternativt kunne det ha 

vært mulighet for å gå opp i deler av prøven når deltaker og lærer var enig om at 

deltaker er klar til å gå opp til deler av avsluttende prøve. 

2. For å kunne oppnå målet om lik praksis når det gjelder prøveavviklingen over 

hele landet, vil det være nødvendig at tidsfristen reguleres i forskriften. Fristen 

som er satt vurderes som rimelig. 

3. Pr. i dag blir prøvene foretatt uten hjelpemidler, noe som fungerer 

tilfredsstillende. 

4. Å bruke alternativ 1, 2, 3 og 4 eller A, B, C og D som skala vil være et bedre 

alternativ. Dette fordi den vil være kjent for omverdenen og da særlig for en 

potensiell arbeidsgiver og eller undervisningsinstitusjon. I tillegg er dette en skala 

som allerede er innarbeidet i skole- og universitetssystem i Norge. 

 

 

FOR-040/13 VEDTAK-  29.04.2013 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

Følgende høringsuttalelse sendes BLD: 

1. Inndelingen av ferdigheter er lik de som finnes i dag og fungerer tilfredsstillende. 

Deltakerne kan være på forskjellige nivå i de fire ferdigheter, også når de skal gå 

opp til avsluttende prøver. Konsekvensen av at de må gå opp i hele prøven kan bli 

at flere må kontinuere for å få bestått alle ferdighetene. Alternativt kunne det ha 

vært mulighet for å gå opp i deler av prøven når deltaker og lærer var enig om at 

deltaker er klar til å gå opp til deler av avsluttende prøve. 

2. For å kunne oppnå målet om lik praksis når det gjelder prøveavviklingen over 

hele landet, vil det være nødvendig at tidsfristen reguleres i forskriften. Fristen 

som er satt vurderes som rimelig. 

3. Pr. i dag blir prøvene foretatt uten hjelpemidler, noe som fungerer 

tilfredsstillende. 

4. Å bruke alternativ 1, 2, 3 og 4 eller A, B, C og D som skala vil være et bedre 

alternativ. Dette fordi den vil være kjent for omverdenen og da særlig for en 

potensiell arbeidsgiver og eller undervisningsinstitusjon. I tillegg er dette en skala 

som allerede er innarbeidet i skole- og universitetssystem i Norge. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 



Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/3326      

      Arkiv sakID.:   13/817  Saksbehandler:  Arve Rolandsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    041/13 FORMANNSKAP Dato:  29.04.2013 

 

 

 

SKOLEN OG BARNEHAGEN I SULITJELMA 

   

 
Vedlegg: Ingen 

 

Sammendrag: 
 

Rådmannen fikk i kommunestyresak 07/13 i oppdrag å vurdere muligheten for å få innpasset 

barnehagen i Sulitjelma inn i skoleprosjektet, samt utrede nærmere hvordan prosjektet kunne 

fullføres innenfor vedtatt kostnadsramme. 

Dette arbeidet skulle ferdigstilles til endelig politisk behandling innen utgangen av juni 2013. 

 

Saksopplysninger: 

 

Det er i gang en prosess for å utrede dette nærmere, som er sammensatt av personer både fra 

barnehage og skole. Vernetjeneste er også deltagende. 

Rådmannen ser at vi ikke har tilstrekkelig med tid frem mot juni, for å løse oppdraget. 

Selve byggeprosjektet er kommet svært langt, og det er ikke mulig å trekke noen sikre 

konklusjoner på anbefalte løsninger ennå. 

Hovedutfordringen synes så langt i korthet å knytte seg til usikre økonomiske konsekvenser til 

flere av de alternativene rådmannen så langt har vurdert. 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Det er en god og konstruktiv prosess i arbeidsgruppen med både skole og barnehage representert. 

Vi har allikevel ennå ikke kommet frem til en løsning som kan anbefale valg for å oppfylle 

kommunestyrets vedtak av 13.02.2013. 

 

 

INNSTILLING : 
 

Rådmannen får utvidet frist for å oppfylle kommunestyrevedtak av 13.02.2013, til 

utgangen av september 2013. 

 

 

FOR-041/13 VEDTAK-  29.04.2013 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 



Rådmannen får utvidet frist for å oppfylle kommunestyrevedtak av 13.02.2013, til 

utgangen av september 2013. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Kommunalsjef til videre forføyning    

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/3289      

      Arkiv sakID.:   13/804  Saksbehandler:  Arve Rolandsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    042/13 FORMANNSKAP Dato:  29.04.2013 

 

 

 

FOTBALLHALL - MULIG LOKALISERING PÅ VESTMYRA 

   

 
Vedlegg: Ingen 

 

Sammendrag: 
 

Rådmannen har vært i kontakt med leder for styret i Fauske Sprint, for å ha en uformell drøfting 

rundt muligheten for å vurdere tomteplassering for ny fotballhall i relasjon til de prosessene som 

er i gang rundt bygging av ny skole på Vestmyra. 

Utgangspunktet for samtalen har vært å få mere informasjon omkring den prosessen Fauske 

Sprint er i vedrørende fremdriften for hallprosjektet, samt å se på muligheten for å tenke 

sambruk og få vurdert eventuelle mulige økonomiske sider ved å se hall- og skoleprosjekt i en 

nærmere sammenheng. 

Fauske Sprint er også interessert i å få dette nærmere vurdert, og stiller seg positiv til en slik 

prosess. 

 

Saksopplysninger: 

 

Fauske kommune har allerede gjort vedtak om bevilgning til en fotballhall. 

Fauske Sprinter kommet langt på vei i sitt prosjekt, og hallen er tenkt reist på Vestmyra, nært det 

tomtearealet ved IRIS. 

Tidligere utredninger knyttet til tilstanden for ungdomsskolen på Vestmyra slår fast at for å 

tilfredsstille kravene i ny plan- og bygningslov må den gamle skolen rives. I hvert fall den delen 

av bygget som er beskrevet som 1. etasje. 

Vi vil da etter rådmannens syn få muligheter for å gjøre noen valg, og ett av dem kan innebære å 

tilby Fauske Sprint dette arealet som tomt for sin nye hall. 

Dette scenariet har i seg flere interessante sider, blant annet økonomi og sambruk. Det er også 

mange spørsmål som må besvares, og vi vet allerede at hallens grunnflate vil overstige de som i 

dag er skolens grunnflate, men på samme tid har vi tro på at det totalt er areal nok til både ny 

skole og fotballhall på det området som er kommunal grunn. 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Rådmannen mener at vi nå er i en situasjon der vi både av økonomiske, men også av 

samhandlings- og flerbruksinteresser bør undersøke denne muligheten videre for å få et klarere 

bilde om det er mulig og/eller hensiktsmessig å bygge en fotballhall det ungdomsskolen er i dag. 

Ei viktig forutsetning som både rådmannen, men også Fause Sprint har vært opptatt av, er at 

dette innspillet ikke må føre til forsinkelser i prosessene for hverken skole eller fotballhall. 

 



Det anmodes derfor om tilslutning fra formannskapet til å få realitetsvurdert muligheten for å se 

disse to prosjektene i nærmere sammenheng for å utforske dette nærmere, før prosessene med 

både skoleutbyggingen og hallbyggingen har gått for langt på hver av sidene til at disse ikke lar 

seg justere dersom et sambruk vil være mulig og ønskelig av økonomiske og driftsmessige 

begrunnelser. 

 

INNSTILLING : 
 

Formannskapet gir rådmannen i oppgave å, i lag med Fauske Sprint, realitetsvurdere 

muligheten for å se på skoleutbyggingen og fotballhall prosjektet på Vestmyra i nærmere 

sammenheng med hverandre. 

Forutsetningen er at dette ikke fører til tidsmessige forsinkelser i de prosesser som 

allerede er i gang. 

 

 

FOR-042/13 VEDTAK-  29.04.2013 
 

Innstillingen ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer. 

 

VEDTAK: 

Formannskapet gir rådmannen i oppgave å, i lag med Fauske Sprint, realitetsvurdere 

muligheten for å se på skoleutbyggingen og fotballhall prosjektet på Vestmyra i nærmere 

sammenheng med hverandre. 

Forutsetningen er at dette ikke fører til tidsmessige forsinkelser i de prosesser som 

allerede er i gang. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Kommunalsjef til videre forføyning    

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/3328      

      Arkiv sakID.:   13/818  Saksbehandler:  Evald Solbakken  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    043/13 FORMANNSKAP Dato:  29.04.2013 

 

 

 

FORESPØRSEL ØKONOMISK GODTGJØRELSE FOR FAU REPRESENTANTER 

VED DELTAKELSE I PROSJEKTGRUPPEMØTER 

   

 
Vedlegg: Ingen  

 

Sammendrag: 
 

I forbindelse med arbeidet rundt organisering av prosjektgruppene og oppstart av arbeidet i de 

enkelte arbeidsgruppene har det blitt stilt spørsmål fra Fauske kommunale foreldreutvalg (KFU)  

om hvilke ordninger for økonomisk godtgjørelse som gjelder for FAU representantene.  

Spørsmålet har vært om deltakelse i prosjektgruppemøter kommer inn under kommunens 

godtgjørelsesreglement for kommunale ombuds- og tillitsverv og om en vil ha rett til permisjon 

og dekning av tapt arbeidsfortjeneste. 

 

Fra administrativt hold har svaret vært at vi vil avklare dette nærmere og at KFU skal få svar på 

hvilke retningslinjer vi har for godtgjørelse til prosjektdeltakerne. 

 

Slik rådmannen tolker kommunens generelle godtgjøringsregler gjelder disse for 

kommunestyrets og formannskapets medlemmer, og for samtlige kommunale ombudsvalgte – 

valgt av kommunestyret eller annet lovlig kommunalt organ. 

Godtgjøringsbestemmelsene gjelder likevel ikke for grupper som; ansatte oppnevnt i kraft av 

stilling, ansatterepresentasjon for å ivareta ansattes interesser eller foreldre og andre 

interesserepresentanter.  

 

Selv om interesserepresentasjon/foreldrerepresentasjon i kommunale råd og utvalg ikke kommer 

inn under godtgjøringsreglementet og ikke har krav på møtegodtgjørelse eller frikjøp, vil 

rådmannen mene at det bør gis åpning for dekning av utgifter og tapt arbeidsfortjeneste som 

følge av deltakelse i møter i regi av prosjektet.  

 

Et viktig mål for prosjektet er å få til god samhandling og aktiv medvirkning fra interessentene. 

Derfor må det legges til rette for at foreldrerepresentanter så vel som andre får mulighet til å 

delta i møter, være med på skolebesøk, gjøre befaringer, studiearbeid mv uten at de skal måtte 

dekke utgiftene selv.  

 

Prosjektleder sier at en så langt har prøvd å legge prosjektgruppemøtene til tidspunkt utenom 

ordinær arbeidstid, og at møtene framover også i størst mulig grad vil bli på 

ettermiddag/kveldstid. Det vil derfor være snakk om ganske få tilfeller der vi ser at det kan bli 

aktuelt å gi dekning for tapt arbeidsfortjeneste. For økonomien i prosjektet vil dette ikke ha 

nevneverdig betydning. Det er mer betydningen dette har med tanke på signaleffekt og 



legitimitet knyttet til fravær og permisjon fra jobb for å kunne være med å delta i 

gjennomføringen av dette prosjektet 

 

 

INNSTILLING : 
 

FAU representanter og andre som representerer interessentene i prosjektet Ny 

skolestruktur Fauske gis etter avtale med prosjektleder anledning til å få dekket tapt 

arbeidsfortjeneste og påførte kostnader i forbindelse med deres deltakelse i prosjektet. 

 

 

FOR-043/13 VEDTAK-  29.04.2013 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

FAU representanter og andre som representerer interessentene i prosjektet Ny 

skolestruktur Fauske gis etter avtale med prosjektleder anledning til å få dekket tapt 

arbeidsfortjeneste og påførte kostnader i forbindelse med deres deltakelse i prosjektet. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Prosjektleder skole til videre forføyning    

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/2865      

      Arkiv sakID.:   13/130  Saksbehandler:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    044/13 FORMANNSKAP Dato:  29.04.2013 

 

 

 

SØKNAD OM ØKONOMISK STØTTE 1. KVARTAL 2013 

   

 
Vedlegg: 1. Brev fra Forum for kreftsykepleie datert 18.01.2013 

2. Brev fra VG2 Akvakultur mottatt 08.02.2013 

3. Brev fra Krisesenteret i Salten datert 11.03.2013 

4. E-post fra Hjertefred Bodø datert 07.03.2013 

 

Sammendrag: 
 

Det har kommet inn 4 søknader om støtte i løpet av 1. kvartal 2013. Det er tiltak med stort 

engasjement. 

 

Rådmannen har vurdert søknadene, men har ikke funnet å kunne prioritere de og anbefaler at 

formannskapet avslår søknadene. Det er ikke avsatt midler i budsjett til denne type støtte.    

 

Saksopplysninger: 

 
Søker: Formål: Evnt. Beløp 

1 Forum for kreftsykepleie Søker om støtte til landskonferanse i kreftsykepleie i 

Tromsø. Konferansen 2013 vil gjennom ulike 

innfallsvinkler belyse flere sider av den hverdag som 

både sykepleiere innen kreftomsorg, pasienter og 

pårørende er en del av. 

Ikke oppgitt. 

2. VG2 Akvakultur ved Meløy 

videregående skole, avd. Inndyr 

Søker om støtte til studietur til Skottland. Formålet 

med turen er blant annet at elevens skal få innblikk i 

hvordan oppdrettsnæringen i andre land fungerer og 

gjøre seg kjent med utdanningsmuligheter. 

Ikke oppgitt.  

Eget budsjett. 

3. Krisesenteret i Salten Søker om støtte i forbindelse med 30 årsjubileum. Det 

skal utarbeides en bok med fortellinger fra 30 brukere. 

Ikke oppgitt. 

Eget budsjett. 

4. Hjertefred Bodø Søker om støtte til Hjertefred Bodø 2013 som bygger 

på følgende kriterier: Ute, åpent for alle og gratis. 

Hensikten med arrangementet er å gjøre det lettere å 

snakke om døden og det vonde, hylle de gode 

minnene etter dem vi har mistet, bearbeide sorgen, 

samt feire kjærligheten og livsgleden, og ta bedre vare 

på oss selv og hverandre. 

Takknemlig for 

hvert bidrag. 

 

INNSTILLING : 
 

De foreliggende søknader om økonomisk støtte avslås. 

 

 



FOR-044/13 VEDTAK-  29.04.2013 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

De foreliggende søknader om økonomisk støtte avslås. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/2864      

      Arkiv sakID.:   13/185  Saksbehandler:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    045/13 FORMANNSKAP Dato:  29.04.2013 

  KOMMUNESTYRE  08.05.2013 

 

 

 

NYTT MEDLEM OG VARAMEDLEM I ELDRERÅDET FOR PERIODEN 2011 - 2015 

   

 
Vedlegg: Brev fra Valnesfjord pensjonistforening mottatt 11.02.2013 

Oversikt over eldrerådet 2011 - 2015 

 

Sammendrag: 
 

Vi har mottatt henvendelse fra Lillian Løkås hvor hun ber om å bli fritatt fra sitt verv som 

varamedlem i eldrerådet fra Valnesfjord pensjonistforening grunnet helse og alder.  Løkås har 

siden starten av perioden fungert som fast medlem, som følge av andres helsetilstand. 

Rådmannen foreslår at Løkås innvilges fritak. 

 

Etter denne henvendelsen har Ivar Nystad, som var fast medlem, gått bort. 

 

Valnesfjord pensjonistforening har foreslått som nytt medlem Ragnhild Olsen og nytt 

varamedlem Bjørg Hagen. 

 

INNSTILLING : 
 

Lillian Løkås innvilges fritak fra sitt verv som varamedlem i eldrerådet fra Valnesfjord 

pensjonistforening. 

 

Som nytt medlem i eldrerådet fra Valnesfjord pensjonistforening for perioden 2011 – 

2015 velges: 

 Ragnhild Olsen, Helskog, 8215 Valnesfjord 

 

Som nytt varamedlem i eldrerådet fra Valnesfjord pensjonistforening for perioden 2011 – 

2015 velges: 

 Bjørg Hagen, Hagenes, 8215 Valnesfjord 

 

 

FOR-045/13 VEDTAK-  29.04.2013 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

Lillian Løkås innvilges fritak fra sitt verv som varamedlem i eldrerådet fra Valnesfjord 

pensjonistforening. 



 

Som nytt medlem i eldrerådet fra Valnesfjord pensjonistforening for perioden 2011 – 

2015 velges: 

 Ragnhild Olsen, Helskog, 8215 Valnesfjord 

 

Som nytt varamedlem i eldrerådet fra Valnesfjord pensjonistforening for perioden 2011 – 

2015 velges: 

 Bjørg Hagen, Hagenes, 8215 Valnesfjord 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/3456      

      Arkiv sakID.:   13/618  Saksbehandler:  Even Ediassen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans:  
 

Sak nr.:    046/13 FORMANNSKAP Dato:  29.04.2013 

 

 

 

SMÅKRAFTVERK I FAUSKE KOMMUNE 

   

 
Vedlegg: Oppstart av behandling av småkraftsøknader i Fauske kommune 

 

Sammendrag: 
 

Som vedlegg følger skriv fra Norges vassdrags- og energidirektorat (NVE) hvor det opplyses at 

NVE er i oppstartsfasen for behandling av 8 småkraftverk i Fauske kommune. 

 

Saksopplysninger: 

 

Ved henvendelse til NVE får vi opplyst at NVE nå kvalitets sikrer søknadene og tar sikte på å 

sende ut søknadene på høring på høsten 2013 med 3 måneders høringsfrist. NVE planlegger å 

gjennomføre befaringer sommeren 2014 og avgjøre søknadene høst/vinter 2014/2015. 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Produksjonen til de 8 kraftverkene er på totalt 94,01 GW, en ikke ubetydelig mengde. 

Kraftverkene må være ferdigstilt og i produksjon til 2020 for å komme inn under ordningen med 

elsertifikater el «grønne sertifikat». Kommunen vil ikke kunne få tilkjent konsesjonskraft fra 

disse verkene, og det er grunn til å tro at noen av prosjektene er marginale når det gjelder 

lønnsomhet. Allikevel er rådmannen av den oppfatning at kommunen bør innta en aktiv rolle i 

forhold til disse søknadene. Det er flere forhold som kan diskuteres hos oss; 

 

- Hva er vår holdning som vertskommune for flere kraftverk 

- Ønsker man kraftverkene sett i et arealperspektiv 

- Hvilken sakkyndig hjelp trenger kommunen mht til å forholde seg til utbyggere 

- Hvilke utfordringer gir dette oss internt (planmessig) 

- Skal man forhandle med utbyggere om utbyggingsavtaler og hvem gjennomfører dette 

- Bør vi gjennomføre befaringer i sommerperioden på de aktuelle utbyggingsområdene 

 

Saken fremmes til diskusjon med Formannskapet. Saken er unntatt offentlighet med bakgrunn i 

at dette vil kunne gjelde forretningsmessige forhold til en tredjepart. 

 

INNSTILLING : 
 

* 

 

 



FOR-046/13 VEDTAK-  29.04.2013 
 

Det ble enstemmig vedtatt at saken ikke skulle unntas offentlighet. 

 

Ordfører foreslo: 

Saken tas til orientering. 

 

Ordførers forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Saken tas til orientering. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 
Utskrift sendes:     

Rådmannen til videre forføyning    

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


